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Van het bestuur, door Teus Hoogerwaard, voorzitter 
De kranten hebben bol gestaan van de landelijke verkiezingen voor de Tweede Kamer.  
Ondertussen is de Ouderkerkse gemeenteraad gewoon door gegaan met het politieke werk. 
Hieronder een verslag van onze eigen ChristenUniefractie. 

 
Van de fractie, door Elisabeth van Zijl, fractievoorzitter 

Met deze nieuwsbrief willen we u op de hoogte brengen van de meest recente ontwikkelingen 
binnen onze gemeente en wat onze visie, houding en inbreng daarbij is. 
Twee onderwerpen die ons de afgelopen jaren hebben bezig gehouden wil ik er graag uitlichten; 
herindeling/ambtelijke fusie, en de structuurvisie Ouderkerk. Over beide onderwerpen heeft de 
gemeenteraad afgelopen raadsvergadering, 20 september, uitgebreid gediscussieerd en een 
uitspraak gedaan. 
 
Herindeling/ambtelijke fusie 
Met het noemen van het woord herindeling weet iedereen direct waar het over gaat: het wel of niet 
komen tot één Krimpenerwaardgemeente. In maart van dit jaar heeft demissionair minister Spies 
aangegeven dat dat er niet inzit; geen draagvlak, geen noodzaak en geen urgentie. Wel moest 
gekeken worden hoe we als individuele gemeenten onze bestuurskracht kunnen verbeteren met 
het oog op de toekomstige opdrachten. Dat zou kunnen inhouden om over te gaan tot bijvoorbeeld 
een ambtelijke fusie van de gemeenten van de K5. De gemeenten Bergambacht en Nederlek 
hebben in juni het voortouw genomen om gezamenlijk te spreken over een ambtelijke fusie van de 
beide gemeenten. Dat hebben ze beklonken met een intentie-overeenkomst om onderzoek te 
doen naar de mogelijk- en onmogelijkheden en om wat voor organisatiestructuur het dan zou 
gaan. Ouderkerk is daarbij uitgenodigd om aan te haken. Voor de zomervakantie heeft onze 
gemeenteraad daarmee ingestemd. Tijdens de zomervakantie is het onderzoekstraject doorlopen 
met o.a. workshops voor de gemeenteraden. Ook de ChristenUnie heeft die bijgewoond. Het 
advies dat door onderzoeksbureau BMC is opgesteld is door ons positief ontvangen. Het 
raadsvoorstel om over te gaan tot het vormen van één nieuwe ambtelijke organisatie van de 
gemeenten Bergambacht, Ouderkerk en Nederlek kon dan ook onze instemming krijgen. Wij zien 
dit als een stap in de goede richting om krachten te bundelen op ambtelijk niveau zodat de 
bestuurskracht, de dienstverlening verbetert kan worden en kennis en ervaring gedeeld. Is 
daarmee onze visie om te komen tot een grote Krimpenerwaardgemeente van de baan? Nee. 
Maar soms moet je schakelen op de goede momenten om richting te bepalen. Deze richting geeft 
goede kansen en mogelijkheden voor de toekomst van onze gemeente. Voor uitgebreidere 
informatie en de motie die wij hierbij hebben ingediend verwijs ik u naar onze website. 
 
Structuurvisie Ouderkerk 2030 
De structuurvisie voor onze gemeente heeft de afgelopen 2 
jaar de gemeente bezig gehouden. Veel inwoners hebben 
zienswijze ingediend, net als vele stakeholders. Daar zijn wij 
blij mee. Dat geeft immers aan dat u allen zeer betrokken bent 
en graag uw visie wilt geven over hoe onze gemeente er in de 
toekomst uit moet zien. Nu lag dan uiteindelijk de laatste 
versie voor waarover op 20 september een uitspraak moest 
worden gedaan. Voor onze fractie waren de zienswijzen van 
groot belang om goede afwegingen te maken. Bij de structuurvisie, zoals die werd aangeboden, 
hebben wij nog een aantal amendementen ingediend die vooral betrekking hadden op het open 
polderlandschap. Geen dorpsmantels en bomenrijen. Wij vinden het belangrijk dat de weidsheid 
en openheid van ons polderlandschap blijft behouden. Het amendement met betrekking tot de  



landgoederen is aangehouden, daarover staakten de stemmen. Dit komt dus de volgende keer 
nog terug. Wel hebben wij een nieuwe suggestie ingediend, die ook is overgenomen; een 
waterpartij aan de oostkant van Ouderkerk a/d IJssel voor recreatieve doeleinden. Dit maakt het 
mogelijk om ‘s zomers te kunnen zwemmen en recreëren in en nabij water. 
 
Kort noem ik nog een tweetal punten die de afgelopen raadsvergadering zijn gepasseerd: 
  -  ‘Bestemmingsplan IJsseldijk- Noord 205’; de herbouw van een varkensstal tot 
recreatie/zorgaccomodatie. Een voorstel dat wij van harte steunden! Een prachtig initiatief om zorg 
kleinschalig en op maat aan te bieden in een prachtige omgeving. 
-  ‘Voortgang Havenfront’; op 24 september wordt, als de raad daarmee instemt, het voornemen tot 
gunning geboden, waarna er een korte bezwaarperiode is voor de overige inschrijvers. Op 10 
oktober wordt dan de definitieve opdracht verzonden en kan het project in januari 2013 van start 
gaan. De ChristenUnie heeft ingestemd en ziet uit naar het resultaat. 
 
Een punt van zorg voor onze fractie is de overlast van jongeren in met name Gouderak. Ook de 
veiligheid om en rond de speeltuin ‘Het Klaverweitje’ houden wij scherp in de gaten (denk aan 
scooters in de poorten). Ons college zet actief in op de overlast, zoals u kunt lezen in het stukje 
door wethouder Segers.  
 
Kerntakendiscussie 
Al enige jaren wordt er - vanwege bezuinigingsoperaties - via de kaasschaafmethode bij heel wat 
zaken /projecten geld ‘weggeschaafd’. De ChristenUnie is er een voorstander van om een 
zogenoemde ‘kerntakendiscussie’ te voeren. Dat betekent dat je met elkaar nadenkt over wat we 
als kerntaak zien voor de gemeente en vooral waarom. Dit is een discussie die we met de raad 
zullen voeren, maar ook met u! Van u willen we graag horen wat er zo belangrijk is aan onze 
gemeente en waarom dat zo moet blijven. Waar moet (extra) geld heen en waar kan het wel wat 
minder. Een aftrap voor deze discussie zal plaatsvinden tijdens onze ledenvergadering in 
november. Maar als u al eerder uw gedachten hierover met ons wilt delen bent u natuurlijk van 
harte uitgenodigd.  
 
Van de wethouder - Theo Segers 
 
Wijkbezoek Gouderak 
Op donderdag 6 september wandelde het college door Gouderak. Alweer de tweede keer in deze 
collegeperiode. Er was een route uitgestippeld langs: School met de Bijbel, Kranepoort, het Baken, 
straten en wegen, speeltuin ‘Het Klaverweitje’ achter het Dorpshuis. 
Verschillende burgers hadden gebruik gemaakt om het college te wijzen op problematieken in de 
wijk. Goed om samen in het belang van leefbaarheid met burgers in gesprek te gaan. Dit college 
wil dicht bij de burgers staan en problemen oppakken. 
Bewust was gekozen om van 18.30-19.30 uur in het Dorpshuis met burgers in gesprek te gaan. 
Enkele burgers maakten daar gebruik van. 
 
Verkeersborden 
Al geruime tijd worden er in de gemeenteraad vragen gesteld over de grote hoeveelheid 
verkeersborden. Dit signaal is opgepakt. Voortvarend wordt gewerkt om – na een uitgebreide 
publicatie in de pers-  overtollige borden uit het straatbeeld te verwijderen. Ook dit verhoogt de 
leefbaarheid. 
 
Overlast jeugd 
Op verschillende plaatsen wordt geklaagd door burgers over de jeugd. Het college heeft besloten 
om extra bankjes te plaatsen, zodat er ook plekken zijn voor jongeren om samen te komen. Om 
dat een JOP te noemen gaat te ver. Overigens wordt in beide kernen gezocht naar een geschikte 
plek voor een JOP. Als u ideeën heeft? 
 
Red: E. van Zijl (elisabeth.vanzijl@ouderkerk.christenunie.nl) & M.v/d Ree (bestuur@ouderkerk.christenunie.nl 
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